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Til medlemmene i FAU ved Sagstad skole    

REFERAT FRA FAU-MØTE: Tirsdag 25. april 2024
Møtet ble holdt i klasserom på Sagstad skole kl 19:00 21:00

Innkalte FAU-representanter

Adm / styre Arrangement Trygg skoleveg Skole Hjem /
Inkluderende skolemiljø

Leder FAU/SMU/SU/Øk

Fredrik Seliussen (2A)
Vara: Erik Herredsvela

Kontaktperson

Ole Martin Løver (4B)
Vara: Irene B. Fossheim

Kontaktperson: Kontaktperson:

NL FAU/SMU/SU/Øk
Ansvarlig for G-disk:

Paula-Kr. Gillesdal (4A)
Vara: Kamilla S. Dale

Linn D Stormark (5B)
Vara: Espen Nilssen

Anette Ø. Aamli (6D)
Vara: Fredrik H. Waage

Ingvild Lindborg (1B)
Vara: Kristin Fuglesteg Moe

Styremedlem / 
  Bindeledd 17. mai kom.

Ole Martin Løver (4B)
Vara: Irene B. Fossheim

Karina Olsvold (4D)
Vara: Sandra Mesic

Katarzyna Leikvoll (7C)
Vara: Therese Aalhus

Margrete H. Kolås (1C)
Vara: Øystein Røynesdal 

Styremedlem
  / Referent for FAU:
Audun H. Dyrøy (6B)
Vara: Stine Alp

Linda Ulvund (2C)
Vara:Ann-Th Thunestvedt

Jorun Espetvedt (7B)
Vara: Lars-Kr Thomsen

Julie Midttun (2D)
Vara: Maria Sæle 

Elise Vogt Engeland(3A)
Vara: Rune Takvam

Christine Martin (3B)
Vara: Torbjørn Langeland 

Renate Eidsnes  (4C)
Vara: Malin F. Torvik

Stian Sivertsen (6C)
Vara: Arne R. Norheim

Lise Herland (7A)
Vara: Marianne M. Kjøde

Kristoffer H. Brandsdal (5A)
Vara: Rita Sæle Langeland

Vara: Cesilie Hamre (5C)
Tonje-L.Thorgersen (2B)
Vara: Cassandra Aa. Wold

Medlem SMU/vara SU:
Nikolai L. D. Fuglseth (1A)
Vara: Olivia Berge

Elin D. Huckerby (6A)
Vara: Stina Sherrock

FAU-representanter for skoleåret 2023 / 2024
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Saker

1. Ny barnehage og skulebruksplan

Ny barnehage og skulebruksplan i Alver kommune er på høring:
https://www.alver.kommune.no/innhald/politikk-og-hoyringar/hoyringar-og-
kunngjeringar/vi-inviterer-til-a-kome-med-innspel-til-kommunedelplan-forbarnehage-
og-skulebruk-i-alver

Alver kommune gjennomførte i april dialogmøte om utkast til planen i
rådhuset på Frekhaug. Blant annet leder av FAU deltok på møtet.

Alver kommune har høy kostnad knyttet til skole sammenlignet med andre 
tilsvarende kommuner. Kommunen må spare penger, for å unngå at 
staten overtar styring av kommunen (Robeklista). 

FAU har påvirkningskraft i forestående kommunal prosess for å kutte 
kostnader, og kan gi forslag til tiltak som kan fungere.

Innledende forslag fra FAU Sagstad er formulert på neste side. Forslaget 
utarbeides av en egen arbeidsgruppe for denne saken. Alle i FAU er 
velkomne til å bidra i arbeidsgruppen, men det forventes ikke at alle har 
mulighet til å bidra. Leder sørger for at et arbeidsområde for saken 
opprettes på G-disk.

Frist for innspill til høringen til Alver kommune er 31.05.2024

(Se neste side)
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FAU-Sagstad sitt innledende forslag, som må suppleres / videreutvikles 
av egen arbeidsgruppe

Nordre Holsnøy bør prioriteres og ha en skole bestående av Vestbygd og 
Rossland skole.

Argument for forslaget:

o Sagstad skole er allerede stor, og har ikke behov for flere elever

o Ny skoleelov som kommer til høsten, gir at kommunen kan beslutte 
hvilken skole elever skal gå på, og reduserer fokus på «korteste veg».

o Beslutning om skolestruktur må være faktabasert

Ny ungdomsskole bør plasseres på Frekhaug.
Argument for forslaget:

o Frekhaug har vist seg å tiltrekke ung og høykvalifisert arbeidskraft, og er 
en motor for næringslivet i regionen Egen ungdomsskole er viktig.

o Det bor svært mange elever i ungdomsskolealder på Frekhaug.

o I Knarvik bor det få elever i ungdomsskolealder. Det er ikke 
hensiktsmessig at elever skal kjøres fra omliggende bygder og inn til en 
skole i Knarvik med 800-900 elever.

Forskning viser at 500-700 er ideell størrelse av skole, men det er 
stor forskjell på en skole i en storby der elevene bor tett på 
skolen, og på Knarvik der elever må fraktes relativt store 
avstander.
Et stort antall foreldre får mindre mulighet til å følge med på hva 
barna og dennes medelever driver med før skolen, på skolen og 
etter skolen. FAU frykter for at problemer knyttet til rus, mobbing, 
utenforskap etc kan øke.

o Ved å ha flere ungdomskoler i kommunen, er det mulig å flytte elever 
mellom skoler dersom noen elever av ulike årsaker har behov for dette
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2. Valg av representant til kommunalt opprettet FAU

Representant til kommunalt FAU velges til høsten.

3. Orientering fra de ulike arbeidsgruppene

Arrangement, 17. mai-toget
Pågår arbeid med å skaffe lydanlegg og talere
Må avklare om scene i sentrum er tilgjengelig
Trafikkdirigenter er på plass
Gruppen sørger for at faner blir fraktet samlet til og fra toget.
Sparebanken Vest bidrar økonomisk til:

o At alle elever kan få en «grunnpakke» med bonger til 17. mai
o Innkjøp av premie for Gå- / sykleaksjon til skolen

Trafikkgruppen
Professor bestemor har kapasitet i mai. 
Vurderer å gjennomføre trafikk-kampanje også på lærere

Skole/hjem og inkluderende skolemiljø
Evaluering for foreldremøter i FAU-regi gjøres i juni. 
Dugnad, venter på tilbakemelding fra skolen om hva som skal gjøres. 
Arbeidsgruppen utarbeider selv en liste med forslag til tiltak.
Engasjere de eldste elevene. Lage dugnad til et sosialt arrangement.
Dugnad må gjennomføres før høstværet kommer.

Adm-gruppen
Neste år vil det bli åpnet for at kontaktperson for hver arbeidsgruppe kan 
føre dialog direkte med rektor.

4. Saker til SMU og SU (Paula Kristine, Nikolai og Fredrik)
Kort diskusjoner av saker til SMU og SU-møte

SFO - Skolen har arbeidet for å forbedre, tilfredshet går likevel ned. Skolen har 
foreslått at elever skal ta med niste, for å frigjøre kapasitet til å følge opp 
elevene bedre. FAU mener at det bør serveres mat på SFO, for å sikre at alle 
elever for tilstrekkelig mat i seg.

5. Mobilfri skule
Saksdokument om nasjonal anbefaling om mobil og smartklokke i skolen ble 
sendt ut sammen med innkallingen til møtet.

FAU gir full støtte til foreslått mobilfri skole. Ved medisinske grunner som 
diabetes etc, må det selvsagt tillates med mobiltelefon.
Kan skolen vurdere å åpne klasserom et kvarter før skolestart for å få til de 
gode samtalene?


